
Jarostaw Hupalo
Radny
Rady Miasta Wloc-lawek

Wloc*awek, dnia 17.04.201 8r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkar{c6w ulicy Jodlowej zawracam sie z pro6b4 o przyciqcie

drzew, szczeg6lnie suchych gatgzi, wzAfu2 tej ulicy, kt6re stlvarzai4

niebezpieczeristwo w czasie silnych wiatrow i burz dla przypadkowych

przechodnidw, jak i dla mieszkaricow naszych dom6w.


